

Clause 8

It was agreed.—That Clause 8 be amended by striking out lines 7 to 15, on page 3, and substituting the following therefor:

"12.(1) An employee who is elected to a federal, provincial or territorial office shall, prior to taking the oath of office, resign from his or her position.

(2) Where an employee is not elected to a federal, provincial or territorial office for which he or she stood as a candidate, or where an employee ceases to be a candidate, the employee shall be entitled to resume the position he or she held previously or to occupy an equivalent position where the position previously held is no longer available."

Clause 8, as amended, carried.

On Clause 9

It was agreed.—That Clause 9 be amended by striking out lines 16 to 20, on page 3, and lines 1 to 6, on page 3, and substituting the following therefor:

"13. Notwithstanding any other Act, where a politically restricted employee is on leave of absence without pay by virtue of a decision made by the Public Service Commission under subsection 11(1), or where a politically unrestricted employee is on leave of absence without pay under subsection 10(2), the period of leave of absence shall be included when computing the length of service of the employee and"

Clause 9, as amended, carried.

On Clause 10

Clause 10 was negated.

On Clause 11

Clause 11 was negated.

On Clause 12

Clause 12 was negated.

On Clause 13

It was agreed.—That Clause 13 be amended by striking out line 34, on page 4, and substituting the following therefor:

"19.(1) Four years after coming into"

Clause 13, as amended, carried.

On Clause 14

It was agreed.—That Clause 14 be amended by striking out lines 3 to 9, on page 5, and substituting the following therefor:

"23. The said Act is amended by adding, immediately after subsection 14(2), the following subsection:

Article 8

Il est convenu.—Que l'article 8 soit modifié en substituant aux lignes 6 à 14, page 3, ce qui suit:

"12.(1) Un fonctionnaire qui est élu à un poste électif fédéral, provincial ou territorial doit, avant de prêter le serment d'office, démissionner du poste qu'il occupe.

(2) Un fonctionnaire qui n'est pas élu à un poste électif fédéral provincial ou territorial ou qui met fin à sa candidature a le droit de réintégrer le poste qu'il occupait ou, si ce dernier n'est plus disponible, de se faire nommer à un poste équivalent."

L'article 8 ainsi modifié est adopté.

Article 9

Il est convenu.—Que l'article 9 soit modifié en substituant aux lignes 15 à 17, page 3, ce qui suit:

"13. Par dérogation à toute autre loi, lorsqu'un fonctionnaire à participation politique restreinte est en congé non payé en vertu d'une décision de la Commission de la fonction publique prise en vertu du paragraphe 11(1), ou lorsqu'un fonctionnaire à participation politique non restreinte est en congé non payé en vertu du paragraphe 10(2), la»

L'article 9 ainsi modifié est adopté.

Article 10

L'article 10 est rejeté.

Article 11

L'article 11 est rejeté.

Article 12

L'article 12 est rejeté.

Article 13

Il est convenu.—Que l'article 13 soit modifié en substituant à la ligne 33, page 4, ce qui suit:

"19.(1) Quatre ans après l'entrée en"

L'article 13 ainsi modifié est adopté.

Article 14

Il est convenu.—Que l'article 14 soit modifié en substituant aux lignes 3 à 9, page 5, ce qui suit:

"23. La même loi est modifiée en ajoutant à la suite du paragraphe 14(2) ce qui suit:

"(3) L'avis prévu au paragraphe (1) doit énoncer si la personne à nommer sera un fonctionnaire à